

A Natural Dietary Supplement

天然的营养保健食品



Morinda citrifolia, known commercially as Noni, is primarily grown in many of the islands of the South Pacific region. Its fruit has been traditionally used as a medicinal food for improving or treating: pain, inflammation, burn, constipation, food poisoning, fever, infection, menstrual pain, aging, breathing problems, arthritis, diabetes, cancers, high blood pressure, indigestion and many other health conditions.

罗梨果，又名巴戟天，主要生长在南太平洋群岛。传统上，罗梨果不仅是用来果腹的食物，而且还视为具有极高医疗价值的果实，主要被用来改善或治疗：疼痛、发炎、烧伤、便秘、食物中毒、发烧、感染、经痛、老化、呼吸问题、关节炎、糖尿病、癌症、高血压、消化不良等健康状况。

Noni fruit contains over 150 types of nutrients that are beneficial to human body which include

罗梨果中含有150多种对人体有益的成份，包括

Protein 蛋白质

Enzymes 酵素

Proxeronine/ Proxeronase 赛洛宁原、赛洛宁酶

Antioxidants 抗氧化剂

β -Carotene β -胡萝卜素

Carbohydrate 碳水化合物

Plant fibers 植物纤维

Vitamins 维生素

Vitamins B3/B9/H/B5/A/B/C/D/E/K

烟碱素、叶酸、生物素、泛酸、维他命(A/B/C/D/E/K)

Minerals 矿物质

Carbonates/ Calcium/ Iron/ Magnesium/ Zinc/ Iodine/ Phosphorus/
Copper/ Chromium/ Manganese/ Sulfur/ Sodium/ Potassium/

Selenium/ Germanium/ Molybdenum

碳酸盐、钙、铁、镁、锌、碘、磷、铜、铬、锰、硫、钠、钾、硒、锗、钼

Noni Fruit is the Best Way to Replenish Xeronine Stores in the Body
Dr. Ralph Heinicke, a famous biochemist from the U.S., discovered that Noni is the most abundant source of Proxeronine and Proxeronase. These two substances are combined in the intestine to form Xeronine, an alkaloid that can activate the proteins in our body. Proteins act like catalyst in living cells; without proteins our body will die, while a lack of proteins can lead to major health problems.

罗梨果是补充体内赛洛宁 (Xeronine) 的最佳方法

美国著名生物化学家海尼克博士 (Dr. Ralph Heinicke) 发现，罗梨果是赛洛宁原 (Proxeronine) 和赛洛宁酶 (Proxeronase) 的丰富来源。它们会在人体的肠道内转化成一种叫赛洛宁的重要物质。人体随时都需要赛洛宁来活化蛋白质。蛋白质是体内数千种细胞活动的催化剂，无它我们会死亡，缺乏可引起很多疾病。



Diamond Interest



Noni Fruit

A Gift from God

羅梨果 上帝所恩賜的果實

Noni Fruit

羅梨果

Aging Disease Prevention

预防老化性疾病

Rich in beta-carotene, the Noni fruit has impressive antioxidant properties. It also plays an important role in enhancing immune system and slowing the aging process. In recent years, some researchers believe that Xeronine can make cancer cells die like normal cells and replaced by new healthy cells.

罗梨果含有丰富的胡萝卜素，在抗氧化、调节免疫和延缓衰老等方面具有重要的作用。近年有研究者认为，赛洛宁可令肿瘤及癌细胞表现得像正常细胞一样自然老化死去，并由新的健康细胞所取代。

Detox and Colon Cleanse

清肠排毒

Harmful toxins can accumulate in our bodies over time due to modern lifestyle, polluted environment and poor nutritional habits. Noni fruit is rich in fiber, that can help to remove toxins from the body along with impacted feces, and improve the bowel problems.不良的生活方式、饮食习惯和环境的污染，使人体长期堆积着有害毒素。罗梨果含有丰富的植物纤维，有助于去除大肠宿便和体内毒素，并改善排便不顺畅等问题。

Improvement in Sleep Quality

改善睡眠质量

Noni is a fruit that stimulates the secretion of melatonin and improves sleep quality in older adults. It allows them to get enough rest and wake up feeling refreshed.

罗梨果能促进松果体素的分泌，并提高中老年人的睡眠的质量，使他们获得充分的休息，精神因而变得更佳。



D.I. NONI

金康羅梨果



With high quality of Noni fruits as its main ingredient, this product contains Xeronine and vitamins that are needed by the body to function. It is a healthy juice, not only helps you to sleep better but also boost up your immune system.

以顶级罗梨果为主要原料，含有人体所需要的赛洛宁和维生素。本果汁不仅有安眠的功效，而且还能提高免疫力，绝对是您保健的不二选择。

Strengthens the immune system 加强免疫系统

Improves sleep quality 改善睡眠

Eliminates toxins from the body 排除体内沉积毒素

Prevents aging diseases 预防老化性疾病